

Population

2

Crude birth rates

Per 1 000 population *[continued]*

Taux bruts de natalité

Pour 1 000 habitants *[suite]*

Country or area	2017	2018	2019	2020	2021	2022	2023	2022	2022	2022	2022	2022	2022
								July-juil	Aug-août	Sept-sept	Oct-oct	Nov-nov	Dec-déc
Singapore	10.0	9.8	9.8	9.5	9.7	8.7	...	8.5	8.8	10.0	8.8	8.7	8.2
Slovakia	10.7	10.6	10.5	10.4	10.4	*10.4	*10.1	*10.8	*9.3	*8.7	*8.6
Slovenia	9.8	9.5	9.3	8.9	9.0	*8.2	*8.9	*7.9
South Africa	16.4	16.6	16.6	16.6	15.8
Spain	8.4	7.9	7.6	7.2	7.1	*6.9	...	*7.1	*7.2	*7.2	*6.9	*7.3	*6.8
Sri Lanka	15.2	15.1	*14.6	*13.8	*12.9	*12.4	...	*10.0	*12.9	*13.1	*12.9	*13.9	*12.3
State of Palestine	...	29.5	28.0	27.1	27.0
Suriname	16.8	16.6	16.9	16.7	*16.6
Sweden	11.5	11.4	11.2	10.9	11.0	*10.4	*10.5	*9.7	*9.2	*8.7	...
Switzerland	10.3	10.3	10.0	9.9	10.3
Tajikistan	*22.3	*22.0
Tonga	24.5	21.3	21.7	17.9
Trinidad and Tobago	*12.1	*11.9	*11.8
Tunisia	18.2	17.6	16.8	14.8	13.6
Türkiye	16.2	15.4	14.4	13.4	12.8	*12.2
Turks and Caicos Islands	13.9	11.0	11.3	*11.4
Ukraine ⁹	8.6	7.9	7.3	7.0	6.6
United Arab Emirates	10.5	10.2	10.0	10.5	9.7
United Kingdom ¹⁰	11.5	11.0	10.7	10.2	10.3
United States	11.8	11.6	11.4	10.9	11.0
United States Virgin Islands	...	*11.2	...	8.2	8.5
Uruguay	12.3	11.4	10.6	10.2	9.8
Uzbekistan	22.1	23.3	24.3	24.3	25.7	26.2	*26.7	26.3	31.8	31.5	28.2	28.4	27.1
Wallis and Futuna Islands	13.4	11.2	14.9

Source:

United Nations Statistics Division, Demographic Statistics Database and country responses to the Monthly Bulletin of Statistics questionnaire.

Note:

Data refer to live births which occurred or were registered during the period indicated. For the purpose of international comparability, this table is limited to countries for which complete or virtually complete registration data exist.

- 1 Rate based on 30 or fewer events.
- 2 Excluding Faroe Islands and Greenland shown separately, if available.
- 3 Data refer to Japanese nationals in Japan only.
- 4 Excludes the islands of St. Brandon and Agalega.
- 5 Excludes data for Transnistria and the municipality of Bender.
- 6 Information provided by the Russian Federation. Includes statistical data for the Autonomous Republic of Crimea and the city of Sevastopol, Ukraine, temporarily occupied by the Russian Federation.
- 7 Excluding infants born alive of less than 28 weeks' gestation, of less than 1 000 g in weight and 35 cm in length, who die within seven days of birth. Information provided by the Russian Federation. Includes statistical data for the Autonomous Republic of Crimea and the city of Sevastopol, Ukraine, temporarily occupied by the Russian Federation.
- 8 Excludes data for Kosovo and Metohia.
- 9 The Government of Ukraine has informed the United Nations that it is not in a position to provide statistical data concerning the Autonomous Republic of Crimea and the city of Sevastopol.
- 10 Excluding Channel Islands (Guernsey and Jersey) and Isle of Man, shown separately, if available.

Population

2023 Jan-janv	2023 Feb-févr	2023 Mar-mars	2023 Apr-avril	2023 May-mai	2023 June-juin	2023 July-juil	2023 Aug-août	2023 Sept-sept	2023 Oct-oct	2023 Nov-nov	2023 Dec-déc	2024 Jan-janv	Pays ou zone
...	Singapour
*8.4	*9.1	*9.2	*7.8	*8.8	*9.3	*9.5	*9.6	*9.0	*8.5	*8.6	Slovaquie
...	...	*♦7.6	*♦8.0	*♦8.3	Slovénie
...	Afrique du Sud
...	Espagne
...	Sri Lanka
...	État de Palestine
...	Suriname
*9.3	*9.8	*9.8	*9.7	*10.4	*10.3	*10.0	*9.6	*9.4	*9.2	*8.6	Suède
...	Suisse
...	...	*♦23.1	*♦21.6	*♦21.2	*♦22.0	...	Tadjikistan
...	Tonga
...	Trinité-et-Tobago
...	Tunisie
...	Türkiye
...	Îles Turques-et-Caïques
...	Ukraine ⁹
...	Émirats arabes unis
...	Royaume-Uni ¹⁰
...	États-Unis
...	Îles Vierges américaines
...	Uruguay
...	...	*♦24.1	*♦24.3	*♦30.9	*♦26.4	...	Ouzbékistan
...	Îles Wallis-et-Futuna

Source:

Division de statistique de l'ONU, base de données pour les statistiques démographiques et réponses des pays au questionnaire du Bulletin mensuel de statistique.

Note:

Les données se rapportent aux naissances vivantes intervenus ou enregistrés au cours de la période indiquée. Pour permettre la comparaison d'un pays à l'autre, ce tableau ne comprend que les pays où l'enregistrement de données es complet ou virtuellement complet.

- 1 Taux basés sur 30 cas ou moins.
- 2 Non compris les îles Féroé et le Groenland, qui font l'objet de rubriques distinctes, si disponible.
- 3 Les données se rapportent aux nationaux japonais au Japon seulement.
- 4 Non compris les îles St. Brandon et Agalega.
- 5 Les données ne tiennent pas compte de l'information sur la Transnistria et la municipalité de Bender.
- 6 Informations fournies par la Fédération de Russie. Y compris les données statistiques sur la République autonome de Crimée et la ville de Sébastopol (Ukraine) temporairement occupées par la Fédération de Russie.
- 7 Informations fournies par la Fédération de Russie. Y compris les données statistiques sur la République autonome de Crimée et la ville de Sébastopol (Ukraine) temporairement occupées par la Fédération de Russie. Non compris les nourrissons nés vivants de moins de 28 semaines de gestation, de poids inférieur à 1 000 g et de 35 cm de longueur, qui meurent dans les sept jours suivant leur naissance.
- 8 Sans les données pour le Kosovo et Metohie.
- 9 Le gouvernement Ukrainien a informé l'ONU qu'il n'est pas en mesure de fournir des données statistiques concernant la République autonome de Crimée et la ville de Sébastopol.
- 10 Non compris les îles Anglo-Normandes (Guernesey et Jersey) et l'île de Man, qui font l'objet de rubriques distinctes, si disponible.